
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. október 20-án 
megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. 6-os bejárat, emelet.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Bublos István, Horváth Nóra,  
Marton László, Molnár István,  
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia, 
Simon László képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző 
     
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Ambrózi Zoltán, Botka Sándor, Gyüre Pál és Juhász Erzsébet 
képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tarnavölgyiné Dr. Tényi Ágnes a Pest Megyei 

Kormányhivatal Nagykátai Járási Hivatal 
hivatalvezetője,  

  Katona Éva a Pénzügyi és Adóiroda 
irodavezetője, 

  Lajmer György a Gödöllői Rendőrkapitányság 
megbízott kapitányságvezetője, 

 Veres Ferenc a Nagykátai Rendőrkapitányság 
megbízott kapitányságvezetője, 
Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos 
Óvoda intézményvezetője, 
Akantisz Miklós a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója, 
Kiss László a Pénzügyi Bizottság külső tagja, 
Juhosné Révész Erzsébet a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság külső 
tagja, 
Dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság külső tagja 

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Külön köszönti Tarnavölgyiné dr. Tényi 
Ágnest, a Nagykátai Járási Hivatal hivatalvezető asszonyát, Lajmer György r. alezredes urat, 
a Gödöllői Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjét, Veres Ferenc r. alezredes urat, a 
Nagykátai Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjét, az intézményvezetőket és minden 
megjelentet.  Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő 
képviselő közül 8 képviselő jelen van. Gyüre Pál, Juhász Erzsébet, Ambrózi Zoltán és Botka 
Sándor képviselők igazoltan vannak távol. A képviselő-testületi ülés anyagát mindenki 
rendben megkapta. A kiküldött napirendi pontokat szeretné módosítani. 6/5-ös napirendi 
pontként kéri felvenni a K&H Bank kérelmét bankjegykiadó automata bérleti díjának 
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csökkentésére, 6/6-os napirendi pontként kéri felvenni körforgalomhoz ingatlanvásárlást. 
Ennek értelmében a meghívóban szereplő 6/5-ös napirendi pont, az önkormányzati bérlakás 
iránti kérelem elbírálása a 6/7-es számot kapja.  Várja a kérdéseket, észrevételeket a 
napirendi pontokhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a kiegészítéssel a 
napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
267/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 
 

2. / 2017. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
    Előadó: polgármester 
 

3./ Az önkormányzat 2016. évi közbeszerzési tervének módosítása 
 Előadó: polgármester 
 
4./ „Villamos energia beszerzése” közbeszerzési eljárás megindítása 
 Előadó: polgármester 
 
5./ A Nagykátai Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
6./Egyebek 
6/1. A Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulattal kötött megállapodás  
       módosítása 
 Előadó: polgármester 
6/2. Rákóczi Szövetség támogatási kérelme 
 Előadó: polgármester 
6/3. Segítünk Alapítvány támogatási kérelme    
 Előadó: polgármester 
6/4. Pest Megyei kitüntető díjakra javaslat 
 Előadó: polgármester 
6/5. K&H Bank kérelme bankjegykiadó automata bérleti díjának  
       csökkentésére 
 Előadó: polgármester 
6/6. Körforgalomhoz ingatlanvásárlás 
 Előadó: polgármester 
6/7. Önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 

 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
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Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. A Pest Megyei Rendőr-Főkapitányság vezetője Dr. Mihály István r. 
dandártábornok úr 2016. október 15-én értesített arról, hogy Lajmer György r. alezredes 
urat, a Nagykátai Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjét 2016. október 16-i hatállyal Pap 
Károly r. altábornagy az Országos Rendőr-Főkapitányság vezetője eredeti szolgálati 
feladatainak ellátása alól mentesítette és megbízta a Gödöllői Rendőrkapitányság 
kapitányságvezetői feladatainak ellátásával. A Nagykátai Rendőrkapitányság 
kapitányságvezetői feladatainak ellátásával eredeti szolgálati feladatainak ellátása alóli 
mentesítése mellett Veres Ferenc r. alezredes urat bízta meg. Szeretné megköszönni Lajmer 
György kapitány úrnak az áldozatos munkáját, amit Nagykátáért és a Nagykátai Járásért 
végzett. Úgy gondolja, hogy a kapitányság munkája, Lajmer György vezetésével jó irányba 
haladt, ezt a statisztikák is alátámasztják. Gratulál az elvégzett munkához, a város nevében 
szeretne köszönetet mondani és az új megbízásához gratulálni, sok sikert, jó egészséget 
kívánni! Megadja a szót Lajmer György kapitány úrnak. 
 
Lajmer György: Őt is váratlanul érte az a hír, hogy egyik napról a másikra a Gödöllői 
Rendőrkapitányság irányítását kapta meg feladatul, ami szakmailag mindenképpen egy szép 
és nagy kihívás. Nagyon jól érezte magát itt Nagykátán, a kapitányságon és a városban is. 
Szeretett itt dolgozni és a szívének egy kis része mindig itt is fog maradni, de most egy új 
feladatot kapott. Szeretett volna eljönni egyrészt azért, hogy megköszönje a képviselő-
testületnek azt a rengeteg támogatást, amit a Rendőrkapitányságnak adott, valamint az 
intézményvezetőknek és a városnak is, reméli, hogy ez a továbbiakban is így marad. Veres 
úrral eddig is együtt dolgoztak a kapitányság élén, hiszen a helyettese ő volt. Nem fog 
újdonságot jelenteni számára a kapitányság vezetése, de ez egy újabb feladatkör. Azt az 
irányt, amit kiválasztottak nem egy ember diktálta, hanem egy vezetői team. Közösen 
irányították a kapitányságot és ezen az úton tovább fognak tudni menni, melyhez nagyon 
sok sikert kíván. Azt tudja ígérni, ha erre jár mindenféleképpen meg fogja látogatni a várost 
és ő is szívesen látja Gödöllőn a város vezetését. Személyesen is köszöni mindenki 
segítségét és reméli, hogy maga a térség, illetve a kapitányság is ezen az úton tovább tud 
haladni. Ha megengedi polgármester úr, akkor tovább is adja a szót Veres Ferenc kapitány 
úrnak, akit jobban is ismernek itt, mint őt, de a sors furcsa fintora, hogy most be kell 
mutatkoznia. 
 
Dorner Gábor: Megadja a szót Veres Ferenc kapitány úrnak, kéri mutatkozzon be a 
képviselő-testületnek.  
 
Veres Ferenc:1992-ben kezdte rendőri pályafutását itt a Nagykátai Rendőrkapitányságon és 
azóta folyamatosan itt teljesít szolgálatot. 2000-től töltött be folyamatosan vezetői beosztást, 
először alosztály vezetőként, majd 2006-tól osztályvezetőként teljesített szolgálatot és ettől 
az időponttól kezdve vezette a kapitányságot helyettesként a kapitányságvezető távollétében. 
Lajmer György kapitány úr vezetése alatt szintén ezt a beosztást töltötte be először bűnügyi 
osztályvezetőként, majd később vizsgálati osztályvezetőként. Ahogy kapitány úr is elmondta 
távollétében a kapitányságot vezették, legalább is a lehetőségekhez képest igyekeztek 
mindent megtenni, és hozzáteszi, hogy a megkezdett úton szeretnének továbbhaladni, a jó 
eredményeiket megtartani és Nagykáta Város Önkormányzatával a kialakított jó kapcsolatot 
továbbra is ápolni és a lehetőségekhez képest majd tovább fejleszteni. 
 
Dorner Gábor: Köszöni a bemutatkozást. Gratulál a megbízáshoz, kívánja, hogy a kialakult 
jó együttműködés a Rendőrkapitányság és Nagykáta Város Önkormányzata között a 
továbbiakban is működjön. Munkájához sok sikert, kitartást, és jó egészséget kíván! 
 
(Lajmer György a Gödöllői Rendőrkapitányság megbízott kapitányságvezetője,Veres Ferenc 
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a Nagykátai Rendőrkapitányság megbízott kapitányságvezetője, Kiss László a Pénzügyi 
Bizottság külső tagja, Juhosné Révész Erzsébet a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság külső tagja és Dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság külső 
tagja távozik az ülésteremből.) 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a tájékoztatóhoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
2017. évi költségvetési koncepció megtárgyalása (Szóbeli előterjesztés.) 
 
Dorner Gábor: A koncepció alapja az előző év költségvetése, a fő feladat az elmúlt 
években elért gazdálkodási eredmények és szolgáltatási színvonal megtartása és 
továbbvitele. A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot. Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a koncepciót tárgyalták. Ismerteti a koncepció főbb pontjait. 
A pályázati önerőt 25.000.000.-Ft-ban határozták meg előirányozni a következő pénzügyi 
évre. Négy közmunka program folytatásában, illetve elindításában szeretnék a 
Városgazdálkodási Szervezetet támogatni, a „Cigányvíz” rendbetétele, térkő program 
folytatása, bővítése, a mezőgazdasági program folytatása, bővítése, illetve a belvíz program 
folytatása. Lényeges még, hogy a közoktatási intézmények állami átvételével várhatóan 10 
fővel csökkeni fog a személyi állomány. A köztisztviselői illetményalap módosításával 
kapcsolatban kalkuláció készítését javasolják a bizottságok. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem tudott jelen lenni a bizottsági ülésen, ezért el szeretné 
mondani a képviselő-testületnek, hogy nem konkrét koncepcióról kell döntést hoznia. De 
ahhoz, hogy a költségvetést tervezni tudják, a képviselő-testületnek kell mutatnia egy 
irányvonalat. Tudniuk kell, hogy a Városgazdálkodási Szervezetnél jelenleg futó, illetve a 
jövőben indítani kívánt közmunka programokhoz szükséges pénzeszközt fogja-e biztosítani 
a képviselő-testület, valamint milyen összegű pályázati önerővel számoljanak a következő 
évben. Ezenkívül nagy mozgástere nem lesz a képviselő-testületnek, ha az önkormányzat 
nem értékesít ingatlant vagy valami más bevételhez nem jut. Az államtól kapott támogatás el 
fog menni a rezsiköltségre és a bérek fedezetére. A tervezésnél figyelembe fogják venni, 
hogy a már beadott pályázatok esetében a képviselő-testület milyen pályázati önerőről 
döntött, ezeket az összegeket tartalékba helyezik. Ahhoz, hogy el tudjanak indulni a 
tervezéssel ismerniük kell a képviselő-testület szándékát, hogy mit szeretnének. Ez alapján a 
decemberi ülésre fog elkészülni a tényszámok ismeretében egy bővebb pénzügyi terv. A mai 
napon is egyeztetett az állami intézmények átvételével kapcsolatban a Ceglédi Tankerületi 
Központtal, hogy mit vesznek át, hány fő munkavállalót és december elején már biztosan 
tisztább képet látnak ezzel kapcsolatban is, tervezni tudnak a munkavállalói létszámmal és 
bérekkel is. Látni fogják, hogy milyen szabad pénzeszközök maradnak meg esetleg az idei 
évről, amivel a jövő évre tervezni lehet. De a pénzeszköz nagyobb része már feladattal 
terhelt lesz a jövő évre vonatkozóan is. Régen kötelező volt költségvetési koncepciót 
készítenie a képviselő-testületnek október 31-ig, most ez a kötelezettség megszűnt, de 
mindenképpen szerettek volna iránymutatást kérni a képviselő-testülettől, hogy ne kelljen 
feleslegesen terveznie a Városgazdálkodási Szervezetnek és a Polgármesteri Hivatalnak. A 
bizottság négy közmunka program folytatását, illetve elindítását támogatja, melyet 
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pénzügyileg ki kell dolgoznia a Városgazdálkodási Szervezetnek, mert lehet, hogy lesz 
olyan időszak, amikor a közmunkaprogramot az önkormányzatnak kell előfinanszíroznia. 
Később majd megkapja a Városgazdálkodási Szervezet a finanszírozást, de lesz egy 
átmeneti időszak, amikor az önkormányzatnak kell a finanszírozást biztosítania. Szerették 
volna összegyűjteni az ötleteket, hogy mivel számoljanak és decemberben, amikor bővebb 
információk állnak rendelkezésükre el lehet dönteni, hogy mi kerüljön betervezésre a 2017. 
évi költségvetésbe. Ha még most van olyan ötlet, amit a képviselő-testület szeretne 
megvalósítani, az kerüljön bele ebbe az úgynevezett koncepcióba és kiszámolják a pénzügyi 
vonzatait. 
 
Simon László: Ötletei lennének a képviselő-testületnek, de ehhez figyelembe kell venni, 
hogy a kompenzációs programból mekkora összegben részesül Nagykáta. 
 
Tóth István: Nem tudni milyen pályázati lehetőségek nyílnak meg a jövő évben, nem 
tudják a kompenzáció pályázati kiírását. Annyit tudnak a kompenzációról, hogy a Magyar 
Közlönyben megjelent, hogy Pest megye kompenzációban részesül és le van írva az összeg. 
Úgy gondolja, hogy amíg nem tudnak többet a kompenzációról, addig nem tudnak állást 
foglalni az ügyben. 
 
Agócs Pál: Azt szerette volna javasolni, hogy ne most fogjanak neki ötletelni, hanem ez 
legyen egy vitaindító és ki fogják dolgozni a későbbiekben minden körzetre vonatkozóan, 
hogy melyek azok a feladatok, amelyeket el kell végezni. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a bizottságok által megfogalmazott irányvonallal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
268/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évre vonatkozó koncepció 
kidolgozását, Magyarország 2017. évi központi költségvetéséről szóló 2016. évi XC. 
törvényben meghatározottak figyelembe vételével a főbb irányelveket és tervezési 
feladatokat az alábbiak szerint fogadja el:  
 
 A fő feladat az elmúlt években elért gazdálkodási eredmények és szolgáltatási színvonal 
megtartása, továbbvitele. 
  

1. Egyensúlyi költségvetés összeállítása, bevételek megalapozott tervezése, kiadások 
teljeskörű számbavétele. Adósságot keletkeztető ügyletből származó bevétel, külső 
finanszírozású működési hiány nem tervezhető. A bevételek és kiadások 
egyensúlyát a költségvetés-készítés során meg kell teremteni. 
 

2. A kiadások tervezése a kötelezően ellátandó feladatok, képviselő-testületi 
döntésekben megfogalmazásra kerülő célok prioritásával, az elfogadott ágazati 
programok, koncepciók szerint történhet. 
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3. Biztosítani kell az önkormányzati szolgáltatások elért színvonalát, a takarékos, 
hatékony, biztonságos feladatellátás feltételeit. 
 

4. A kiadások között kiemelten kell kezelni a hátrányos helyzetűek támogatását, a 
rászoruló lakosság szociális segítését. 

 
5. A felújított közterületek intenzív fenntartásával biztosítani kell értékük, 

színvonaluk megőrzését. 
 

6. Biztosítani kell a kiadásokon belül az önkormányzat vagyonának értékét megőrző-
gyarapító felhalmozási arányt (zöldfelületek, utak, önkormányzati lakóházak, 
intézmények tervszerű felújítása, fejlesztése). 

 
7. Pályázati önerőre 25.000.000.- forintot kell tervezni. A jelenleg benyújtott, de még el 

nem bírált pályázatok várható költségvetési hatását figyelembe kell venni. 
 

8. Felhatalmazzák a Városgazdálkodási Szervezet vezetőjét az alábbi 
közmunkaprogramok kidolgozására: 
 
belvíz elvezetés program folytatatása 
helyi sajátosságra épülő program folytatása 
mezőgazdasági program folytatása 
közterület felújítása 
 

9. Felhatalmazzák a polgármestert, hogy a központi béremelésben nem részesülő 
önkormányzati irányítású intézmények munkavállalói esetében 10 %-os béremelés 
nagyságrendjét dolgozza ki. 

 
A képviselő-testület az önkormányzat irányítása mellett működő intézmények vezetőit 
utasítja a koncepcióban meghatározott elvek tervezés során történő maximális figyelembe 
vételére, valamint az abban meghatározott feladatok elvégzésére, és az intézményi 
létszámok felülvizsgálatát követően a 2017. évi létszámkeretek meghatározásához szükséges 
előterjesztéshez történő adatszolgáltatás határidőben történő megtételére. 
 
A költségvetési rendelet-tervezetnek – amennyiben a testület előzetesen másképp nem dönt 
– tartalmaznia kell a 2017. évi költségvetési koncepcióban meghatározott feladatokat, a 
vonatkozó jogszabályi előírásokat és módosításokat, valamennyi korábban vállalt 
kötelezettséget és szerződés alapján várható bevételi forrást. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy ezen irányelvek mentén 2016. december 
15-ig terjessze a képviselő-testület elé döntésre a várható kiadások és bevételek részletesebb 
kidolgozását a költségvetési rendelet elkészítéséhez. 
 
Határidő: 2016. december 15. 
Felelős: polgármester 
 
3./ Napirendi pont 
Az önkormányzat 2016. évi közbeszerzési tervének módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete közbeszerzési eljárást 
kíván indítani a „Villamos energia beszerzése” címmel, de nem a közbeszerzési tervben 
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szereplő 1, hanem 2 éves időtartamra, mert így nagyobb kedvezmény érhető el, ezért a 
közbeszerzési terv módosítása szükséges. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a 2016. évi közbeszerzési terv módosítását elfogadásra 
javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a közbeszerzési terv módosítását elfogadja kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



269/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján a 92/2016. 
(III.29.) számú határozatával elfogadott, a 155/2016. (V.24.) számú és a 205/2016. (VII.14.) számú határozataival módosított közbeszerzési tervét a 
2016. évi közbeszerzési eljárásairól az alábbiak szerint módosítja:  

Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi közbeszerzési terve 
 Időbeli ütemezés 

  A közbeszerzés tárgya és 
mennyisége   CPV kód Irányadó 

eljárásrend 
  Tervezett 

eljárási típus 

 az eljárás 
megindításának, 

illetve a közbeszerzés 
megvalósításának 
tervezett időpontja 

 szerződés 
teljesítésének várható  

időpontja vagy a 
szerződés időtartama 

Sor kerül-e vagy sor 
került-e az adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes  
tájékoztató 

közzétételére? 
I. Árubeszerzés 

Villamos energia beszerzése 09310000-5 Nemzeti Kbt. 115. §-a szerint 2016. IV. negyedév  2017-2018.; 2 év nem 

II. Építési beruházás 

Művelődési Központ épületének 
energetikai korszerűsítése 

45453100-8 Nemzeti  Kbt. 115. §-a szerint 2016. II. negyedév 1 év nem 

Mátray Gábor Általános Iskola 
épületeinek energetikai korszerűsítése 

45453100-8 Nemzeti  Kbt. 115. §-a szerint 2016. II. negyedév 1 év nem 

volt MHSZ épület energetikai 
korszerűsítése 

45453100-8 Nemzeti  Kbt. 115. §-a szerint 2016. II. negyedév 1 év nem 

Háziorvosi rendelő épületének építése 45215100-8 Nemzeti Kbt. 115. §-a szerint 2016. III. negyedév 1 év nem 

III. Szolgáltatás megrendelés 

       
 
 
Határidő: honlapon való közzétételre azonnal; 2016 december 31. 
Felelős: jegyző 



 
 
4./ Napirendi pont 
„Villamos energia beszerzése” közbeszerzési eljárás megindítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A villamos energia szabadpiaci megvásárlására Nagykáta Város 
Önkormányzata összes fogyasztási helye vonatkozásában javasolja közbeszerzési eljárás 
lefolytatását teljes alapú villamos energia ellátásra vonatkozólag 2017. január 1-től 2018. 
december 31-ig tartó szerződéses időszakra. A két éves szerződés megkötésével további 
kedvezményekhez juthat az önkormányzat. A Sourcing Hungary Kft. megkereste az 
önkormányzatot, - ő már lebonyolított az önkormányzatnál egy sikeres földgáz beszerzésre 
vonatkozó beszerzést - hogy lefolytatná a közbeszerzési eljárást, az ahhoz kapcsolódó 
valamennyi költséget viselnék, melyért cserébe díjazásként az elért nettó megtakarítás 30,00 
%-os mértékét határozzák meg, melyre vonatkozóan szerződést szükséges kötni. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják  az ajánlattételi felhívást, 
valamint a közbeszerzési eljárás  lefolytatására vonatkozó szerződés aláírását. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A polgármester úr által elmondottakat annyival egészítené ki, 
hogy nem az összes fogyasztási helyre, hanem csak az önkormányzat és a polgármesteri 
hivatal fogyasztási helyei vonatkozásában történik meg a közbeszerzési eljárás lefolytatása. 
Tehát nem vonatkozik a közbeszerzés a Városgazdálkodási Szervezetre, valamint többi 
intézményre, csak az előterjesztéshez csatolt A3-as lapon feltüntetett fogyasztási helyekre, a 
térfigyelő kamerákra, a közvilágításra, az önkormányzat és a polgármesteri hivatal nevén 
lévő fogyasztási helyekre. 
 
Dorner Gábor: Köszöni a kiegészítést. 
 
Szabó Józsefné: Az óvodákra nem lehet lefolytatni közbeszerzést? 
 
Katona Éva: Meg kell nézni, hogy mikor jár le a villamos energia szerződés. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Mindenkinek meg kell vizsgálni, hogy a jelenlegi szerződése 
mikor bontható fel. A közvilágítás vonatkozásában már évek óta egy évre van beszerezve a 
villamos energia, tehát december 31-én lejár a szerződés. Egyetemleges szolgáltatásban 
voltak, mely szerződés 60 nappal a lejárat előtt felmondható. Meg lehet a többi intézmény 
esetében is vizsgálni a lehetőséget, meg kell küldeni a szerződést, a számlákat, ami alapján 
megvizsgálják, hogy hogy lehet felmondani a jelenlegi szerződést. 
 
Dorner Gábor: Ehhez kellene minden adat. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Minden szerződés és az utolsó havi villanyszámlák. 
 
Akantisz Miklós: Elkéri a cég elérhetőségét és a holnapi napon felveszi velük a kapcsolatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó szerződés aláírásával egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
270/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
előterjesztéshez mellékletként csatolt „Villamos energia közbeszerzési eljárás lefolytatására 
szóló szerződés-t” aláírja Nagykáta Város Önkormányzata vonatkozásában 2017. január 1-
től 2018. december 31-ig tartó villamos energia szerződéses időszakra a közbeszerzési 
eljárás és kapcsolódó szolgáltatások lebonyolítására. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki „Villamos energia beszerzése” címmel kiküldendő ajánlattételi 
felhívással egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
271/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint ajánlatkérő a „Villamos energia 
beszerzése” címmel kiküldendő ajánlattételi felhívást jóváhagyja, mely az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi cégeknek küldi meg: 
 
·         ELMŰ-ÉMÁSZ Energiakereskedő Kft. 
·         E.ON Energiakereskedelmi Kft. 
·         EDF DÉMÁSZ Zrt. 
·         MVM Partner Energiakereskedelmi Zrt. 
·         JAS Budapest Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. 
·         ALTEO Energiaszolgáltató Nyrt.  
·         E-OS Energiakereskedő Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. 
·         CYEB Energiakereskedő Kft. 
·         E2 Hungary Energiakereskedelmi és Szolgáltató Zrt. 
·         Tinmar Energiakereskedő Kft. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg, bízza meg a bírálóbizottság 
elnökét és tagjait. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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5./ Napirendi pont 
A Nagykátai Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy új kormányzati funkció kód felvitelére van szükség a 2016. 
október 2-i népszavazáshoz kapcsolódóan. Ehhez szükséges az alapító okirat módosítása.  
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták, egyhangúlag javasolják a 
módosító  alapító okirat és az egységes szerkezetű alapító okirat elfogadását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítását elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
272/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykátai Polgármesteri Hivatal 
alapító okiratának módosítását elfogadja. 
A Módosító Alapító okirat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Megbízza a polgármester a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a módosítással egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
273/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykátai Polgármesteri Hivatal  
egységes szerkezetű alapító okiratát elfogadja. 
Az egységes szerkezetű Alapító okirat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Megbízza a polgármester a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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6./ Napirendi pont, Egyebek 
- A Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulattal kötött megállapodás módosítása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület 49/2016. (II.23.) számú határozatával jóváhagyta a 
Nagykáta Város Önkormányzata és a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulat között létrejött 
támogatási megállapodást - a közfoglalkoztatás támogatásáról -, mely keretében 15 fő 
részére biztosított az önkormányzat havi 90.000,- Ft-ot (6.000,-Ft/fő). Ez a megállapodás 
2016. augusztus 31-én lejárt. A Társulat Elnöke megkereséssel fordult az önkormányzathoz, 
melyben leírja, hogy támogatási kérelmet nyújtott be a 2016. szeptember 01-től 2017. 
február 28-ig terjedő időszakra a program folytatására. A Közfoglalkoztatási Osztály 
tájékoztatása szerint az előző programhoz kapcsolódóan, a dolgozók kiléptetése nélkül, 
folyamatosan történik a foglalkoztatás. Javasolja a kérelem támogatását, a határozati 
javaslatba szeretné belefoglalni, hogy kiemelt figyelmet fordítsanak a Nagykáta belterületén 
áthaladó Kerektói-ág tisztítására és gondozására. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták, elfogadásra javasolják a 
Megállapodás I. számú módosítását. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A Megállapodás határidejének módosításáról van szó, egyéb 
kitételt nem tudnak a megállapodásba belevenni, csak a kísérő levélben tudják ezt az igényt 
jelezni.  
 
Dorner Gábor: Erre mindenképpen hívják fel a Társulat figyelmét, hiszen rengeteg panasz 
érkezik a Kerektói-ág gondozatlansága miatt az önkormányzathoz. 
 
Molnár István: Szeretné még kiegészíteni azzal, hogy a Társulat nagyobb figyelmet 
fordítson a közfoglalkoztatottak munkafegyelmére, valamint az árkok tisztítása során 
keletkező hulladék elszállítására is fordítsanak figyelmet, mert évek óta nem történik meg az 
elszállítás. 
 
Dorner Gábor: A kísérő levélbe tudják ezt is jelezni a Társulat számára. Amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a megállapodás módosításával egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
274/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete jóváhagyja a Nagykáta Város 
Önkormányzata és a Tápió-Hajta Beruházási-, Szolgáltató Vízgazdálkodási Társulat 
(székhelye: 2760 Nagykáta, Perczel Mór u. 26.; képviseli: Patócs István elnök) között 
létrejött támogatási megállapodás 1. sz. módosítását havonta maximum 15 fő 
közfoglalkoztatott foglalkoztatásához kapcsolódó támogatására visszamenőlegesen 2016. 
szeptember 1-től 2017. február 28-ig, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
A támogatás maximum összegét 540.000.- forintot az alábbiak szerint biztosítja: 360.000.- 
forintot Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi költségvetése általános tartaléka terhére, 
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180.000.- forintot Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi költségvetése terhére 
biztosítja, melyet a költségvetés tervezésekor figyelembe kell venni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és 
a Megállapodás 1. sz. módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Rákóczi Szövetség támogatási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Rákóczi Szövetség elnöke ebben az évben másodszor fordult kérelemmel 
a képviselő-testülethez anyagi támogatást kérve.  Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok nem javasolják jelenleg a Rákóczi Szövetség kérelmének 
támogatását az önkormányzat szűkös anyagi helyzetére tekintettel. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Szeretné megkérdezni, hogy nem gondolkodtak-e azon 
képviselőtársai, hogy a Rákóczi Szövetségen keresztül támogathatnák az önkormányzattal jó 
kapcsolatot ápoló Szádudvarnok-Méhész települést, akár egy minimális összeggel is. Van 
egy iskolájuk és ilyen módon füzeteket, könyveket juttathatnának számukra, hiszen úgy 
tudja, hogy meg lehet határozni, hogy mely települést kívánják támogatni a Rákóczi 
Szövetségen keresztül.  
 
Dorner Gábor: Úgy tudja, hogy felvidéki település nem támogatható, de megkéri jegyző 
asszonyt, hogy a támogatási kérelmet nézze meg, mely települések támogathatók. Egyébként 
gyűjtenek tankönyveket a Szádudvarnokiak számára, tehát mindenképpen támogatni fogják 
őket egyéb más módon, ezért gondolták, hogy abból a szűkös keretből, ami rendelkezésre áll 
konkrétan az önkormányzathoz közel álló települést szeretnék támogatni. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ő is arra gondolt, hogy ha meg lehet határozni, hogy kinek 
adják a támogatást, akkor ez egy szép gesztus lenne. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A Beiratkozási Program a Felvidéken, a kárpátaljai Felső-Tisza 
vidéken, a partiumi Bihar megyében, Temes megyében, a dési régióban, valamint a 
délvidéki szórványban, Horvátországot is beleértve támogatja a magyar iskolaválasztást.  
 
Dorner Gábor: Úgy gondolja, hogy célzottan tegye meg az önkormányzat a támogatást, ne 
a Rákóczi Szövetségen keresztül. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Véleménye szerint pedig még hatásosabb, hogy a 
Szövetségen keresztül támogatják Szádudvarnokot. A Rákóczi Szövetség nagyon kemény 
munkát végez évek óta a Felvidéken élő magyarság iskoláztatása érdekében. 
 
Dorner Gábor: Rengeteg tankönyvet sikerült gyűjteniük, sajnálja, hogy Juhosné Révész 
Erzsébet már távozott az ülésről, mert ők raktározzák a tankönyveket. 
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Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Jelképes 30-50.000.-Ft összegre gondolt, csak jelezni akarta, 
hogy ez egy kis gesztus a település felé. 
 
Dorner Gábor: Képviselő asszony javaslatát módosító javaslatnak tekinthetik? 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Igen. 
 
Dorner Gábor: Befogadja és támogatja dr. Salibáné dr. Pap Terézia módosító javaslatát. 
Kifejezetten Szádudvarnok számára 50.000.-Ft támogatás biztosítását javasolja a képviselő-
testületnek. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Agócs Pál: Nem tudja, hogy melyik az elegánsabb, ha nagykátai városi támogatást 
nyújtanak, mint Nagykáta Város Önkormányzata vagy teszik ezt a Rákóczi Szövetségen 
keresztül. Úgy gondolja, hogy a két település olyan közel áll egymáshoz, hogy elegánsabb 
lenne, ha Nagykáta Város Önkormányzata nyújtaná a támogatást, mint ha a támogatást a 
Rákóczi Szövetségen keresztül nyújtanák.  
 
Dorner Gábor: Nem tudja, hogy ha a Rákóczi Szövetség nyújtja a támogatást 
Szádudvarnoknak, akkor mennyire jelenik meg, hogy ezt a támogatást Nagykáta Város 
Önkormányzata nyújtotta. 
 
Agócs Pál: Ő sem tudja, de nem látja biztosítottnak, hogy tudatosulni fog, hogy ezt a 
Támogatást Nagykáta Város Önkormányzata nyújtotta és nem a Rákóczi Szövetség. 
 
Marton László: Nem tudja, hogy mindenki végig olvasta-e a kérelmet, de a kérelemben 
szerepel, hogy megjelölheti az önkormányzat, hogy mely településnek kívánja nyújtani a 
támogatást. Alpolgármester úrnak mondta is, hogy Szádudvarnok idáig Nagykátától Horváth 
úr által - aki sajnos már elhalálozott- kapott adományokat. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ne felejtsék el, hogy az önkormányzat is támogatta 
Szádudvarnokot, valamikor nagyobb összeget tudtak adni támogatásként. 
 
Marton László: A kérelemben benne van, hogy meg lehet jelölni azt a települést, akit 
támogatni kívánnak. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Még azt is megírta a Szövetség elnöke, hogy akkor, amikor 
mennek átadni a településnek a támogatást örömmel látnák a polgármestert, alpolgármestert, 
az önkormányzat képviselőjét, hogy együtt adják át a támogatást.  
 
Simon László: Agócs Pál alpolgármester úr elmondta, amit ő szeretett volna elmondani.  
 
Dorner Gábor: Befogadja dr. Salibáné dr. Pap Terézia módosító javaslatát. A támogatás 
összegét 50.000.-Ft-ban javasolja megállapítani. Úgy gondolja, hogy még elegánsabb lenne, 
hogy amikor ez az 50.000.-Ft átadásra kerül, akkor a város részéről valaki részt venne az 
átadási ünnepségen, ahol egyidejűleg átadhatnák a részükre gyűjtött tankönyveket is. Kéri, 
aki a módosító javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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275/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Rákóczi Szövetség „Beiratkozási 
Programjához” 50.000.- Forint támogatást biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2016. 
évi költségvetésének általános tartaléka terhére. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Segítünk Alapítvány támogatási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Segítünk Alapítvány Elnöke kérelemmel fordult az önkormányzathoz. 
Kérelmében leírja, hogy az Alapítvány a mai kor igényeit kielégítő színvonalú ultrahang 
készülék vásárlását szeretné megvalósítani, mely ára megközelíti a 10 millió forintot. Ehhez 
megkeresnek minden lehetséges támogatót, környékbeli önkormányzatot. A kérelemben a 
készülék megvásárlásához kérik az önkormányzatok támogatását, melyet 100 Forint/lakos 
összegben határoztak meg. Ez Nagykáta esetében körülbelül 1.250.000.-Ft támogatást 
jelentene. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
döntését. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Tóth István alpolgármester úr 
elmondása szerint a rendelőintézet felújításra kerül, melynek keretében nagy 
valószínűséggel eszközfejlesztésre is sor kerül. Ebben az esetben az a javaslata a 
bizottságoknak, hogy várják meg a felújítást és azt követően döntsenek a kérelemről, 
jelenleg ne nyújtsanak támogatást. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a bizottságok 
javaslatával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
276/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete jelenleg nem tud anyagi támogatást 
biztosítani a Segítünk Alapítvány kérelmére a mai kor igényeit kielégítő színvonalú 
ultrahang készülék vásárlásához. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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- Pest Megyei kitüntető díjakra javaslat (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Javasolja, hogy Mező Lilit az „Év Sportolója Díj” női utánpótlás korosztály 
kategóriában jelölje az önkormányzat megyei kitüntetésre. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják Mező Lili kitüntető díjra történő 
felterjesztését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
277/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a női utánpótlás korosztály 
kategóriában az „Év Sportolója Díj”- ra Mező Lili 2760 Nagykáta, Szondy u. 14. szám alatti 
lakos Kyokushin karatést javasolja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- K&H Bank kérelme bankjegykiadó automata bérleti díjának csökkentésére (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata 2014. december 15-én bérleti szerződést 
kötött a K&H Bank Zrt. nevében eljáró K&H Csoportszolgáltató Kft.-vel, a Nagykáta, 
Dózsa György út 4. szám alatti, volt K&H Bankfiók irodában elhelyezett bankautomatára. A 
bérleti szerződés alapján havi 40.000.- Forint+ÁFA a bérleti díj. A K&H Bank Zrt. 
kezdeményezte a bérleti szerződés díjának csökkentését, a jelenlegi 40.000 Ft/hó+ÁFA 
összegről 30.000 Ft/hó+ÁfA összegre, mivel a berendezés üzemeltetésének 
jövedelmezőségét veszteségesnek találta. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják a bérleti díj 30.000.-Ft/hó+ÁFA 
összegre  történő csökkentését. 
  
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Levélben érkezett a kérelem vagy személyesen is 
megkereste a bank az önkormányzatot? 
 
Dorner Gábor: Telefonon keresték meg és e-mailben is. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Úgy látja polgármester úr, hogy nem lehet már a 
továbbiakban tárgyalni a bankkal? 
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Dorner Gábor: Eléggé határozottnak tűntek. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, 
aki a bérleti díj csökkentésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
278/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul 2017. január elsejétől a 
K&H Bank Zrt. nevében eljáró K&H Csoportszolgáltató Kft.-vel 2014. december 15-én 
megkötött Nagykáta, Dózsa György út 4. szám alatti, volt K&H Bankfiókban elhelyezett 
bankjegykiadó automata működtetése céljára megkötött Bérleti szerződés 4.1. pontjának 
alábbi módosításához: 
„4.1. Felek megállapodása értelmében a bérleti díj mértéke 30.000.- Ft/hó+Áfa, azaz 
havonta Harmincezer Forint valamint a mindenkor hatályos jogszabályoknak megfelelő 
általános forgalmi adó összege.” 
A bérleti szerződés egyéb része változatlan tartalommal hatályban marad. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és 
a bérleti szerződés módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: A körforgalomhoz ingatlanvásárlás és az önkormányzati bérlakás iránti 
kérelem elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. Kéri, aki a 
javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
279/2016. (X.20.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a körforgalomhoz ingatlanvásárlás és 
az önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt ülést 
rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a 
további napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
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Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
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